
 

EDABYGDEN 

Protokoll fört vid styrelsemöte i SPF Seniorerna Edabygden hemma hos Christina 
Strandberg 2022-08-10 
 
Närvarande: 
Anders Johansson ordförande 
Christina Strandberg vice ordförande 
Birgitta Åkerblom Löfgren sekreterare 
Karin Bohlin ledamot 
Anders Wikman ledamot 

Frånvarande: 
Inger Myrén 
Ove Gill 

1. Sammanträdet öppnades av ordföranden. 

2. Dagordningen fastställdes 

3. Genomgång av föregående mötesprotokoll från 2022-06-02 som godkändes. 
     
4.  Inger rapporterar via telefon om vår ekonomi. Behållningen från våffelcafét är ej klar men 
     bruttoresultatet är över förväntan. 

5. Medlemsantalet är idag 105 personer. 

6. Karin håller hemsidan uppdaterad. Edabygden är en av tre föreningar inom  
     Värmlandsdistriktet som har en aktuell hemsida. 

 7. Höstprogrammet löper på, närmast med kräftskiva på Hammars Folkets Hus. Anders J 
      trycker upp snapsvisor som ska tävlas med bordsvis. 
      I november blir det en teaterresa för de som deltagit i arbetet på våffelcafét. 
      Övriga medlemmar får delta men till fullt pris. 
      15 december äter vi julbord. Plats är ej klart. 

  8. DM har genomförs i Filipstad där bästa spelare från oss blev på fjärde plats. KM avgörs i 
      Köla fredag 12 augusti. 
 
  9.  Anders rapporterar från Värmlandsdistriktets styrelsemöte 16 juni. Referat från mötet  
       finns på Distriktets hemsida. Nämnas kan att styrelsekonferens planeras till 22  
       september i Skoghalls Folkets Hus. Temadag anordnas 10 november. Som tema föreslås  
       bedrägerier mot äldre. 

  10.  Födelsedagar fram till nästa möte är Hjördis Ivarsson fyller 90 år 16 september och  
        Ingrid Höglund 85 år 5 oktober. Anders J. kollar om de önskar bli uppvaktade. 
        Anita Sandström fyller 85 år 24 september. Birgitta kontaktar henne. 



11.  Resan till Hjo är klar beträffande boende och Anders J. har haft kontakt med Hjo  
        boulesällskap. Anders J., Karin, Gunilla och Birgitta har gjort ett förslag på aktiviteter  
       utöver boule. Dessa har distribuerats till alla deltagarna i resan. 
 
12. Våffelcafét i Skillingmark blev i närmaste en succé. Det kommer att bli en  
       uppföljning. Rapport lämnas vid nästa styrelsemöte.  

!3. Vår styrelse har inbjudits av SPF Seniorerna Jössebygden till Rackstamuseet 7 september 
      kl.12. 

14. Inga protokoll från KPTR-möten 2022 är inlagde på kommunens hemsida.  
 
15. Ett fåtal från vår förening deltog i upplevelsedagen vid Fryksta. Vårt lag i Hjärnkoll  
      Karin, Inger och Anders J. gick inte vidare. 

16. Nästa styrelsemöte blir onsdag 19 oktober kl.11 hos Anders Wikman. 

 
 

 

    Birgitta Åkerblom Löfgren   Anders Johansson 
    Sekreterare    Ordförande 

 

 

 


